

Edsel Ford High School



*Learning
for
Life*

October 19, 2023

Thunderbird Families:

In light of the current turmoil in the Middle East we understand that students and families are having difficult conversations considering that many of our students are either directly or indirectly impacted by the unrest that continues to occur. These conversations also have caused many to have mixed emotions or feel uneasy.

Our goal is to ensure that all of our students and staff are fully supported and know that their school is a safe place.

As part of our ongoing effort to keep an open line of communication with our parents, I would like to take a moment to share information that we received today.

Today, students at a neighboring high school initiated a school walkout in protest to what is occurring in Palestine. We were also made aware of a social media post circulating calling on all students at Edsel Ford High School to gather after the first hour tomorrow and walk out of school in order to show solidarity with the Palestinian people.

As a school we never encourage students to walk out during instructional time. However, students have the constitutional right to express themselves in an orderly and peaceful fashion. In the event this walkout occurs, our administration, security, and support staff will be present outside with the students to ensure their safety.

Please be assured that we take the safety of our students as high priority at Edsel Ford. We have our counselors and social workers at hand and accessible to all students. In addition, we have a comprehensive emergency management plan in place and are currently reviewing all safety measures.

Always feel free to reach out to me if you have any questions or concerns. I also have [linked](#) a community letter sent by Superintendent Maleyko on October 15th.

Sincerely,
Ms. Hassan
Principal
Edsel Ford High School

20601 Rotunda Drive
Dearborn, MI 48124
Phone: (313) 827-1500
Fax: (313) 827-1505

أعزائي الأهالي الكرام،

في ضوء الاضطرابات الحالية في الشرق الأوسط، ندرك أن الطلاب وأسرهم يجرون محادثات صعبة نظرا إلى أن العديد من طلابنا يتأثرون بشكل مباشر أو غير مباشر بالاضطرابات المستمرة. تسببت هذه المحادثات أيضًا في أن يكون لدى الكثيرين مشاعر مختلطة أو يشعرون بعدم الارتياح.

هدفنا هو ضمان حصول جميع طلابنا و موظفينا على الدعم الكامل ومعرفة أن مدرستهم مكان آمن.

كجزء من جهودنا المستمرة هو الحفاظ على التواصل المفتوح مع أهاليها، أود أن أتوقف لحظة لمشاركة المعلومات التي تلقيناها اليوم.

اليوم، بدأ طلاب من مدارس ثانوية مجاورة مسيرة مدرسية و احتجاجا على ما يحدث في فلسطين. كما علمنا أيضًا بمنشور تم تداوله على وسائل التواصل الإعلامي يدعو جميع الطلاب من مدرسة أدسل فورد الثانوية إلى التجمع بعد الحصة الأولى غدًا والخروج من المدرسة لإظهار التضامن مع الشعب الفلسطيني.

كمدرسة، لا نشجع الطلاب أبدًا على الخروج أثناء وقت التدريس. ومع ذلك، من حقوق الطلاب الدستوري التعبير عن أنفسهم بطريقة منظمة وسلمية. في حالة حدوث هذه المسيرة، سيكون فريق الإدارة والأمن والموظفون حاضرين في الخارج مع الطلاب لضمان سلامتهم.

يرجى التأكد من أننا نأخذ سلامة طلابنا في أدسل فورد من أهم الأولويات. لدينا المستشارين والأخصائيين الاجتماعيين متواجدين إن أراد الطلاب الوصول إليهم. بالإضافة إلى ذلك، لدينا خطة شاملة لإدارة الطوارئ ونقوم حاليًا بمراجعة جميع تدابير الأمن.

إذا كان لديك أي سؤال أو استفسار أو مخاوف لا تتردد في التواصل معي. لقد قمت أيضًا بربط رسالة أرسلها المشرف ماليكو في 15

أكتوبر/تشرين الأول الى جاليتنا . [October 15 community message from the Superintendent](#)

بإخلاص،

السيدة حسن

مديرة

مدرسة أدسل فورد الثانوية